
وزیـر پیشنهـادی اقتصـاد ۴ سـال
وقت دارد سهم ایران از اقتصاد

جهانی را افزایش دهد

رئیس اتاق بازرگانی ایران و چین گفت: با
جمعیت ۸۰ میلیون نفری،  ۱.۲ درصد از جمعیت
جهان را دارا هستیم اما سهم ما از اقتصاد
جهانی ۲۵ صدم درصـد اسـت که در واقـع به یک
پنجم از حقمان رسیدهایم؛ این مشکل را باید

وزارت اقتصاد و دارایی حل کند.
اسدالله عســگراولادی در گفتگــو بــا خــبرگزاری تســنیم اظهار
کرد: ۱۲ خواسته به عنوان بخش خصوصی از وزرای اقتصادی، صنعت، معدن
و تجارت و اقتصاد و دارایی داریم که در صورتی که مجلس به آنها

رأی اعتماد دهد، درباره آن صحبت میشود.

وی با اشاره به اینکه مالیات حق است، به مسائل وزارت اقتصاد و
دارایـی اشـاره کـرد و افـزود: در بخشهای مالیـاتی اکنـون اجحـاف
صورت میگیرد که باید جلوی آن گرفته شود. ارزش افزوده نیز برای

برخی واحدها دردسرساز شده است.
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به یک پنجم از حقمان از اقتصاد جهانی رسیدهایم

رئیـــس اتـــاق بازرگـــانی ایـــران و چیـــن ادامـــه داد: بـــا
جمعیت ۸۰ میلیون نفری ۱٫۲ درصد از جمعیت جهان را دارا هستیم اما
سـهم مـا از اقتصـاد جهانی ۲۵ صدم درصـد اسـت کـه در واقـع به یک
پنجـم از حقمان رسـیدهایم که ایـن مشکـل را بایـد وزارت اقتصـاد

و دارایی حل کند.

ــه ــال وقت داری ک ــاد گفتم ۴س ــر اقتص ــه وزی ــرد: «ب ــریح ک وی تص
ــی ــش ده ــانی افزای ــاد جه ــران از اقتص ــهم ۲۵ صدم درصد ای س
و درصورتیکه نتوانی آن را به ۵۰ صدم درصد یا ۷۵ صدم درصد برسانی،

درواقع  نتوانستهای کاری انجام دهی.»

ــــــانی ــــــاد جه ــــــا در اقتص ــــــگراولادی گفت:  م عس
مغبون شدهایم و غبن ما فاحش است که باید این مشکل را رفع کنیم.

وی افزود: باید با مردم جلسات مشورتی داشته باشیم و  توجه کنیم
که مشکلات آنها چیست و آنچه حق قانونی آنها است مورد توجه قرار

دهیم.

برای کاهش نرخ سود بانکی دولت باید بدهی خود را بدهد

عسـگراولادی درباره کـاهش نـرخ سـود بـانکی گفـت: تـا وقتـی دولـت
به بانکها بــدهی داشتــه باشــد کــاهش نــرخ ســود بــانکی  نمیشــود

 و سرمایه بانکها با طلب از دولت، میرود.

وی افزود: وقتی بانکی ۲۳ درصد بهره میدهد، نمیتواند سود خود را
پایین بیاورد. بانک وقتی میتواند سود خود را کاهش دهد که ۱۰ درصد

بدهد  و ۱۲ درصد بگیرد.

 


